
Valberedningens förslag av Styrelse 2024-2025

Rolf Karneman

Ledamot

2 år – NYVAL 2024

Rolf har suttit i styrelsen sen 2022 som suppleant och önskar 

nu bli vald som ordinarie ledamot. Rolf är IT-tekniker och har 

haft flertal olika fackliga uppdrag såsom ledamot, kassör och 

skyddsombud. Han har varit med och drivit igenom projekt 

för Östberga, bl.a. bidragit till bildandet av Östbergas 

Kulturhus. 

Hjärtefråga: Förbättra området och öka transparensen 

gentemot medlemmarna.

Christina Sävqvist

Ledamot, sekreterare

2 år – OMVAL 2024

Det är Christinas åttonde år i styrelsen. Som styrelsens 

sekreterare skriver hon protokoll och håller ordning på alla 

dokument, t.ex. inför årsstämman. Christina är även med i 

informationsgruppen och ansvarig för medlemsinformationen.

Lisa Altez Linhardt

Ledamot 

2 år – OMVAL 2024

Lisa är utbildad civilingenjör inom design och 

produktframtagning på KTH. Hon arbetar som projektledare 

inom teknik-mjukvaruuppdatering-nätverk inom Scania. Till 

vardags är Lisa van att ta till sig omfattande information, 

sammanställa och leda projekt. Hon är intresserad av 

tekniska och ekonomiska frågor.

Hjärtefråga: Teknik och minskad konsumtion av 

energi/el/värme.
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Martin Thesén

Ledamot

2 år – Sittande (omval 2025)

Martin har suttit i styrelsen som ledamot sedan 2021 och vill 

fortsätta med styrelsearbetet

Martin är uppvuxen i Östberga och har hittat tillbaka till 

området i vuxen ålder. Martin jobbar med digitaltryck och 

grafisk produktion samt är intresserad av grafisk formgivning 

och webbutveckling, som han också studerar. Hans 

hjärtefrågor är kommunikation till medlemmar och han vill 

höja Östbergas status, då han tycker stämningen och 

hjälpsamheten är fantastisk.

Yousef “Kobbe” Arfaoui

Ledamot

2 år – OMVAL 2024

Yousef bor med sin familj till Stamgatan sedan 2022, innan 

dess bodde de i England i två år. Han jobbar som 

civilingenjör inom medicinteknik och har även en MBA-

utbildning. Yousef är aktiv i flera kulturföreningar och har ett 

stort fotbollsintresse. Hans styrkor är kreativitet, 

problemlösning och att tänka utanför ”boxen”. Han är uppväxt 

i Rågsved och där väcktes intresset för att skapa trygghet 

och trivsel, som är hans hjärtefrågor.

Lars Holmberg

Ledamot

2 år – Sittande (omval 2025)

Lars har suttit i styrelsen som ledamot sedan 2021 och vill 

fortsätta med styrelsearbetet. Han jobbar på Sweco som 

samhällsanalytiker och har doktorerat inom sociologi. Lars 

har bland annat kunskap inom framtida 

bostadsbyggnadsteknik. Hans hjärtefrågor är miljö och 

hållbarhet, tex sophantering, miljöstationer och 

cykelparkeringar utomhus.
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Camilla Bergling

Ledamot

2 år –Sittande (omval 2025)

Camilla jobbar som konsult inom IT Management. Hon är 

även aktiv delägare till ”Ledargymmet”, en plattform för 

coachning och utbildning av hållbart ledarskap. Camilla har 

tre barn och har varit yogainstruktör. Hennes styrkor är att 

hon är strukturerad och energisk, har många idéer och vågar 

stå fast och reda ut komplicerade frågor. Hennes hjärtefrågor 

är upprustning, självförsörjning och miljö. 

Peter Engblom

Ledamot

2 år – Sittande (omval 2025)

Har varit ledamot i styrelsen sedan 2022 och vill fortsätta 

med styrelsearbetet.

Peter är utbildad byggingenjör och har arbetat som både 

platschef, inköpare och projektledare inom företag som NCC 

och PEAB. Han är van med upphandlingar, byggofferter/avtal 

och att driva projekt. Han har tidigare även arbetat som 

snickare. Hjärtefråga: Teknisk underhåll, snygga till 

trapphusen och införa hobbyrum/snickerboa där 

medlemmarna kan utföra enklare snickeriarbeten.

Kjerstin Wallton

Ledamot

2 år – Sittande (omval 2025)

Invald i styrelsen sen 2022 och är sedan förra året ordinarie 

ledamot. Kerstin är pensionär med tidigare arbete inom IT. 

Hon satt i styrelsen i Stamgatans Trivselklubb, och hon har 

även erfarenhet av styrelsearbete från sin tidigare BRF. Där 

var hon bl.a. ansvarig för föreningens matavfallshantering.

Hjärtefråga: Miljöfrågor och avfallshantering.
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Yaprak Bilgin

Suppleant

1 år – NYVAL 2024

Yaprak har bott på Stamgatan i 13 år och vill gärna gå med i 

styrelsen som suppleant. Hon är kommunikatör till yrket och 

studerar idag till Account Manager. 
Med styrelsearbetet hoppas Yaprak kunna bidra med sina 
intresseområden, vilket är budget och redovisning. Hon är 
också intresserad av att skapa fler mötesplatser och att öka 
gemenskapen i området.

Ulrika Marusarz

Suppleant

1 år – OMVAL 2024

Ulrika jobbar som jurist och har suttit i flera styrelser, bla i sin 

tidigare BRF i Liljeholmen och i Röda Korset. Ulrika satt med 

i styrelsen 2017-2018, där hon ingick i teknikgruppen och 

jobbade främst med liggande stammar och byte av 

portbrickor. Intressen är yoga och historia. Hennes styrkor är 

att driva fram konkreta frågor och att efterfölja beslut som 

tagits. Hjärtefrågor är energi/värmeeffektivisering och 

solceller.

Emelie Bentsen

Suppleant

1 år –NYVAL 2024

Emelie bor på Stamgatan sedan 2019 och är intresserad att 

ingå i styrelsen som suppleant. Hon är utbildad inom 

kommersiell förvaltning och har arbetat som teknisk 

förvaltare och driftansvarig. Idag är Emelie 

verksamhetsansvarig på ett Facility Management-företag i 

Nacka Strand samt driftansvarig för ett större företag med 

köpcentrum i hela Sverige.

Emelie är intresserad av bokföring, ekonomi och struktur och 

hoppas kunna bidra med god input och tekniska lösningar 

inom vår bostadsrättsförening.



Valberedningens förslag av Revisor och Revisorssuppleant 
2024-2025

Valberedningen

1 år - OMVAL

Max Altez, ordförande/sammankallande

Lisa Forsmark, ledamot

Annika Byrdeman, ledamot

Gevorg Simonian

Revisor

1 år – NYVAL

Gevorg bor på Stamgatan sedan augusti 2020, är ekonom 

och har drivit den egna redovisningsbyrån Libredo sedan 

2020. Han hjälper företagare med deras dagliga redovisning, 

årsredovisningar och deklarationer. 

Anders Öhrling

Revisorssuppleant 

1 år – NYVAL 2024

Anders är avgående ordförande i styrelsen och har stor 

erfarenhet av styrelsearbete, så han kan agera stöd till 

styrelsens nya revisor.


	Slide 1: Valberedningens förslag av Styrelse 2024-2025
	Slide 2: Valberedningens förslag av Styrelse 2024-2025 forts.
	Slide 3: Valberedningens förslag av Styrelse 2024-2025 forts.
	Slide 4: Valberedningens förslag av Styrelse 2024-2025 forts.
	Slide 5: Valberedningens förslag av Revisor och Revisorssuppleant  2024-2025

